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Magnus har meldt fravær. Kristine Heimdal er ikke tilstede.

1 Godkjenninger og valg av referent

1.1 Valg av referent
Sekretær valgt til referent.

1.2 Godkjenning av innkalling
Innkalling godkjent.

1.3 Godkjenning av dagsorden
Dagsorden godkjent.

2 Saksliste

2.1 Gjennomgang av mattefrokost (september)
Det kom mellom 60 og 70 stykker og hvertfall én professor. Det var bra stemning, og det var vel gjennomført.

2.2 Gjennomgang av økonomikurs for økonomiansvarlig
Luca har vært på et firetimers økonomikurs i regi av SiO. Hun har lært om regnskapsføring, og litt om budsjett.
SiO har en mal som hun planlegger å bruke.

2.3 PopMat
Simon har sendt mail til Jonathan Feinberg, og Kristoffer Helton. Kristoffer Helton er postdoc i statistikk.
Jonathan var opptatt, men Kristoffer kunne stille i slutten av november eller etter jul. Fagutvalget satser
på å spikre det i slutten av november. Leder av fagutvalget slo an en vits om at statistikk ikke bare er et
gjennomsnittelig fag.

2.4 BedPres
Nora skal ta kontakt med bedrifter, og så sikter vi på å få til bedriftspresentasjon etter jul. Etter jul tar kanskje
Eva over som bedriftsansvarlig.

2.5 Mattefrokost (november)
Det blir mattefrokost torsdag 10. november 9-10.30. For å reklamere for arrangementet lager vi Facebook-
arrangement, sender ut mail og henger opp plakater.



2.6 Møter siden sist
2.6.1 FULF

Møtet ble utsatt.

2.6.2 MNSU

Bjørn har vært på MNSU-møte 17. oktober.

• Hver fagutvalgsrepresentant fikk noe materiell om Studiebarometeret. Fakultetet er veldig opptatt av at
man svarer på denne. Det ble hengt opp plakater av Bjørn og Paul.

• Det er veldig forskjellig hvordan de ulike instituttene håndterer obliger. Noen mente at man kunne ha
samkjørt dette litt mer på tvers av instituttene, slik at spesielt de tverrfaglige studentene ikke blir tvunget
til å prioritere noen fag over andre bare på grunn av hvilket institutt kurset hører til. På Matematisk
institutt er det ikke veldig mange obliger, men mange av studentene våre tar kurs på andre institutter, og
blir dermed berørt av dette.

• Computational Science: det ble diskutert at man kanskje kunne hatt motivasjonsbrev som en del av å bli
tatt opp til denne nye masteren.

• På IFI har de hatt en prøveordning med automatisk begrunnelse for karakter på eksamen, ved at de har
ferdiglagde begrunnelser som sensor har tagget under retting, begrunnelsen blir så generert automatisk.
Dette er isåfall noe fagutvalget stiller seg mer positivt til enn de tidligere forslagene om at sensor må skrive
en begrunnelse for hver av kandidatene.

• Møte med studiedekanen - det skal blant annet bli diskutert at det er 500 oppmeldt i MAT1120, men
bare plass til 200 stykk i forelesningssalen. Forelesere nekter å bruke podcast eller å legge ut foiler fra
forelesning.

2.6.3 Allmøte ifm oppussing av NHA

Sommeren 2017 skal alle ut av 6.-11. etasje. Professorer, postdoc-er og PhD-er skal i et kontorlandskap på Ullevål
Stadion. Det store spørsmålet er hva som skjer med studentene. Dessverre fikk vi ikke svar på det på møtet,
siden de som ville kunne svare på det ikke var til stedet. Søren skal høre med administrasjonen om de vet noe
mer om dette.

2.7 Neste MFU-møte
Neste møte blir satt til å være torsdag 10. november klokken 16.15. Rom blir bestemt senere.

3 Eventuelt

3.1 Emneevalueringer
Kristian skal snakke med Tom Lindstrøm om emneevalueringer.

3.2 Studiebarometeret
Det er snakk om at fakuletet vil gi en premie til programmet med høyest svarprosent. Foreløpig har MAEC,
MOD, Matematikk og ANMAT for lav svarprosent, og fagutvalget skal prøve å utøve inflytelse på studenter til å
svare. Vi legger ut en påminnelse på Facebook-sidene til fagutvalget. Marius eller Clara skal muligens snakke om
det i MAT1120-forelesning.



3.3 Kåring av årets foreleser
Kåringen av årets foreleser skjer i morgen, 28. oktober.

3.4 MNSU
MNSU arrangerer valgallmøte onsdag 9. november.

3.5 Fagutvalgsmiddag
Fagutvalget har ikke fått inn midler dette semesteret, slik at det ikke ser ut til å bli en ordinær fagutvalgsmiddag.
Det ble likevel foreslått å ha en middag som et sosialt arrangement, men da eventuelt med egenandel, eller
fullstendig egenbetaling.

3.6 Hyttetur
Marius skal undersøke mulighetene om ny MIT-hyttetur. Denne blir isåfall på våren.
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